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Svar på fråga 2023/24:653 av Per-Arne Håkansson (S) 
Den geografiska spridningen av galoppbanor 

Per-Arne Håkansson har frågat mig om jag ser möjlighet till 

initiativ för att utifrån gällande avtal mellan ATG och staten 

säkerställa att den geografiska spridningen av galoppbanor kan 

upprätthållas. 

Spelmarknadsutredningen har beskrivit att trav- och 

galoppsportens finansieringsmodell genom det egna spelbolaget 

Aktiebolaget Trav och Galopp sedan starten 1974 varit 

framgångsrik. De medel som lämnas från ATG till sporten har 

årligen uppgått till betydande belopp och medlen bidrar bland 

annat till att trav- och galoppsporten ska kunna bedrivas på ett 

sådant sätt att de långsiktiga förutsättningarna för sportens 

utveckling och geografiska spridning tryggas.  

Staten har ett visst inflytande över ATG genom avtalet mellan 

staten och ägarna till ATG, de två förbunden Svensk Travsport 

och Svensk Galopp. Genom avtalet ges till exempel 

Hästnäringens nationella stiftelse årligen medel för insatser av 
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riksintresse för hästsektorn i Sverige. Det är samtidigt viktigt att 

framhålla att förbunden är ideella föreningar som svarar inför 

sina medlemmar om hur verksamheten bedrivs.  

Stockholm den 6 mars 2024 
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